

Title (en)
CUPBOARD PULL-OUT FOR A CUPBOARD ELEMENT

Title (de)
SCHRANKAUSZUG FÜR EIN SCHRANKELEMENT

Title (fr)
TIROIR D'ARMOIRE POUR UN ÉLÉMENT D'ARMOIRE

Publication
EP 3850986 A1 20210721 (DE)

Application
EP 20152561 A 20200117

Priority
EP 20152561 A 20200117

Abstract (en)
[origin: CA3105435A1] Abstract A cabinet pull-out (10) comprises a first storage compartment (1) and a second storage compartment (2) and a pull-out frame (3), the pull-out frame (3) connecting the first storage compartment (1) to the second storage compartment (2). The first and the second storage compartment (1, 2) each are provided with a base (11, 21). The pull-out frame (3) comprises a carrier element (31) which extends essentially rectangularly to the base area (11, 21) of the corresponding storage compartment (1, 2). Each of the first and second storage compartments (1,2) are provided with a front wall (20, 30) and a rear wall (19, 29) and two side walls (17, 18, 27, 28) each extending between the front wall (20, 30) and the rear wall (19, 29). The carrier element is attached to an external side of the rear wall (19, 29) or one of the side walls (17, 18, 27, 28). A loose storage compartment (4) can be detachably coupled to one of the first or second storage compartments (1,2). Date Recue/Date Received 2021-01-08

Abstract (de)
Ein Schrankauszug (10) umfasst ein erstes Ablagefach (1) und ein zweites Ablagefach (2) und einen Auszugrahmen (3), wobei der Auszugrahmen (3) das erste Ablagefach (1) mit dem zweiten Ablagefach (2) verbindet. Das erste sowie das zweite Ablagefach (1, 2) weist je eine Grundfläche (11, 21) auf. Der Auszugrahmen (3) umfasst ein im Wesentlichen normal zur Grundfläche (11, 21) des entsprechenden Ablagefachs (1, 2) verlaufendes Trägerelement (31). Jedes der ersten und zweiten Ablagefächer (1,2) weist eine vordere Wand (20, 30) und eine Rückwand (19, 29) sowie je zwei sich zwischen der vorderen Wand (20, 30) und der Rückwand (19, 29) erstreckende Seitenwände (17, 18, 27, 28) auf. Das Trägerelement ist an der Aussenseite der Rückwand (19, 29) oder einer der Seitenwände (17, 18, 27, 28) angebracht. Ein loses Ablagefach (4) ist mit einem der ersten oder zweiten Ablagefächer (1,2) abnehmbar koppelbar.

IPC 8 full level
A47B 88/42 (2017.01); **A47B 88/906** (2017.01); **A47B 88/994** (2017.01)

CPC (source: CN EP US)
A47B 77/14 (2013.01 - CN US); **A47B 88/42** (2017.01 - EP US); **A47B 88/423** (2017.01 - US); **A47B 88/75** (2017.01 - US); **A47B 88/906** (2017.01 - EP); **A47B 88/994** (2017.01 - EP US); **A47B 95/00** (2013.01 - CN); **A47B 88/9418** (2017.01 - US); **A47B 2088/76** (2017.01 - US)

Citation (applicant)
EP 2526823 B1 20161102 - PEKA METALL AG [CH]

Citation (search report)
• [Y] EP 1661491 A1 20060531 - FULTERER GMBH [AT]
• [Y] US 2015366377 A1 20151224 - SAVAGE BENJAMIN V [US], et al

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3850986 A1 20210721; **EP 3850986 B1 20230913**; **EP 3850986 C0 20230913**; CA 3105435 A1 20210717; CN 113133593 A 20210720; ES 2964745 T3 20240409; PL 3850986 T3 20240304; US 11533995 B2 20221227; US 11717084 B2 20230808; US 2021219721 A1 20210722; US 2023080075 A1 20230316

DOCDB simple family (application)
EP 20152561 A 20200117; CA 3105435 A 20210108; CN 202110030473 A 20210111; ES 20152561 T 20200117; PL 20152561 T 20200117; US 202117141215 A 20210104; US 202217991436 A 20221121